

NACHMITTAGSKARTE

<p>California Salat • California Salad</p> <p>Knackiger Eisbergsalat an Honig-Ingwer Hausdressing , verfeinert mit Hüttenkäse, saisonalen Früchten, Minze und Karamellisierten Pecannüsse.</p> <p>Fresh Iceberg salad with honey and ginger house dressing, garnished with Cottage Cheese, fresh seasonal fruits, mint and caramelized pecan nuts.</p>	24.00 • 36.00
<p>Tomatensalat mit Burrata • Tomato salad with Burrata</p> <p>Farbiger Tomatensalat an einer Yuzu-Basilikum Vinaigrette garniert mit Burrata und Melonen.</p> <p>Colorful tomato salad, yuzu-basil vinaigrette garnished with burrata and melons.</p>	24.00
<p>Rindstatar Belvoirpark • Beef tatar Belvoirpark</p> <p>Klassisches Rindstatar verfeinert mit Zwiebeln, Kapern, Ei und Essiggurken, serviert mit Toast & Butter.</p> <p>Classical beef tartare, refined with onions, capers, egg and gherkins, served toast and butter.</p>	26.00 • 36.00
<p>Grünes Risotto • Green Risotto</p> <p>Grünes Risotto mit Eigelbcreme und gebackenem Blumenkohl.</p> <p>Green Risotto with egg yolk cream and roasted cauliflower.</p>	28.00 • 38.00
<p>Züri • Zurich</p> <p>Kalbsgeschnetzeltes an einer Champignon - Weisswein Sauce serviert mit goldbrauner Rösti.</p> <p>Sliced veal in a mushroom and white wine sauce served with golden brown roesti.</p>	49.00
<p>Wiener Schnitzel • Schnitzel "Vienna Style"</p> <p>Paniertes Kalbsschnitzel "Wiener Art" serviert mit Kartoffel-Gurken Salat und garniert mit Preiselbeeren.</p> <p>Breaded veal escalope "Viennese style" served with potato and cucumber salad and garnished with cranberries.</p>	52.00
<p>Käse • Cheese</p> <p>Variation von Weichkäse und Hartkäse mit hausgemachtem Früchtebrot und saisonalem Chutney.</p> <p>Variation of Swiss soft and hard cheeses, with homemade fruit bread and seasonal chutney.</p>	18.00
<p>Cheesecakeglace</p> <p>Cheesecake ice cream</p>	6.50
<p>Pistazienglace</p> <p>Pistachio ice cream</p>	6.50
<p>Zitronenmelissensorbet</p> <p>Lemon melissa sorbet</p>	6.50
<p>Pfirsichsorbet</p> <p>Peach sorbet</p>	6.50
<p>Blaubeersorbet</p> <p>Blueberry sorbet</p>	6.50